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内容概要

本教材具有以下特点：一、坚持以马列主义、毛泽东思想为指导导，注意培养学生科学的世界观和人
生观，培养他们为社会主义的四个现代化，特别是为教育事业献身的精神和为人师表的高尚品德。
二、严格以新的师专教学计划和教学大纲为依据，坚决立足于师专这个特定层次上，从师专的培养目
标和教学实际出发，教才内容的深度、广度乃至篇幅，都要充分体现培养初中教师的要求，坚决防止
跨越师专层次，盲目攀比、随意拔高的偏向。
三、贯彻理论联系实际的原则，系统阐述本门课程的基本理论、基本知识和基本技能。
四、力求反映华东地区师专教育改革状况和教学、科学水平，以便更好地知应华东地区师专的教学需
要。
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书籍目录

Unit 1 I’ve Hcard So Much About You       Greetings and Introductions/Meeting New FriendsUnit 2  May I
Have your Attention,Please?       Announcements/College LifeUnit 3 Just Call Me Jenny       Address/Welcoming
Foreign TeachersUnit 4 Well,I Never!       Surprise/Good NewsUnit 5 Hello!Aren’t you a Friend of Liu Mei’s?   
   Polite Remarks/In the StreetUnit 6 You Should Talk to your Chemistry Teacher About It       Advice and
Suggstions/StudiesUnit 7 What DO You Think of It?       Opinions/In the DormitoryUnit 8 Set the Function
Selector to“Tape”Position       Instructions/In the Sound LabUnit 9 I’d Rather Have Roast Duck      
Preferences/In a RestaurantUnit 10 I Could Really Go for Sweet and Sour Spareribs        Likes and Dislikes/At the
CannteenUnit 11 What Time Would Be Convenient for you?        Appoingtments/A Telephone CallUnit 12 Merry
Christmas!        Seasonal Greetings/Christmas⋯⋯
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